
國立中興大學碩士班研究生逕修讀博士學位申請表 
Application Form for Accelerated Doctoral Program for Students of Master’s Program 

     學年度第   學期                                                           申請日期：     年   月   日 
Academic year, Fall / Spring Semester                                                                                                                          Date: YYYY/MM/ DD 

學號 
Student ID 

 學生簽章 
Student’s Signature 

 

姓名 
Name 

 
手機 

Mobile No. 
 

原就讀學系/年級 
Original Department 

/Grade 
 

申請學系(所、學位學

程) 
Application Department 

 

指導教授簽章及意見 
Signature and Comments of Advisor 

推薦助理教授(以上)二人 

簽章及意見 
Comments of two associate professors or above 

擬就讀系、所、學位學程主管 

簽章及意見 
Signature and Comments of the Application 

department 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 經        年     月     日召開之相關

會議通過(檢附會議記錄)： 

□擬同意所請 

□擬不同意所請 

註冊組承辦人 
Clerk of Division of Registration 

註冊組組長 
Director of Division of 

Registration 

教務長 
Dean of Academic Affairs 

校長核示 
 President 

    

備註 Notes： 

1. 申請期間：7月1日至7月15日（各系所另訂申請時間者，從其規定）。  

Duration of Application：From July 1st to July 15th. 

2. 碩士班研究生修業滿一年，成績優異及具研究潛力者，得檢具規定之表件，向擬就讀之系、所、院、學位

學程提出申請。所稱成績優異及具研究潛力之認定，由各系、所、院、學位學程明訂之。Students in 

master’s program who study for a year having excellent academic performance and research potential may submit 

an application to their departments, institutions, colleges and degree programs. The aforementioned academic 

performance and research potential will be defined by the departments, institutions, colleges and degree programs. 

3. 須檢具之表件：(1)逕修讀博士學位申請表乙份。(2)歷年成績單（含名次證明）乙份。(3)原就讀或相關

系、所、院、學位學程助理教授以上二人之推薦書。(4)系、所、院、學位學程指定繳交之資料。Students 

shall fill out and provide the Application Form for Accelerated Doctoral Program, a transcript of all academic years 

(including class ranking), recommendation letters of two assistant professors or above of the original or relevant 

departments, institutions, colleges and degree programs, and documents requested by the department, institutions, 

colleges and degree programs. 

4. 請推薦老師就申請人之背景、研究潛力簽註意見，送系所主管召開系、所、院、學位學程之相關會議討論

之。Please recommend the teacher to discuss the applicant's background, research prospects, and the relevant 

meetings of the department, institute, college, and degree program under the supervision of the department. 

5. 申請案經擬就讀系、所、院、學位學程之相關會議通過後，務必於7月19日前完成審核，將申請通過之表

件及會議紀錄送註冊組辦理，俟經校長核定後，該生得准逕修讀博士學位。Applications shall be reviewed 

before July 20th after the application is passed in the relevant meetings of the departments, institutions, colleges 

and degree programs. Students may study in the Accelerated Doctoral Program after the documents and meeting 

minutes are submitted to the Division of Registry and approved by the NCHU President. 

6. 註冊組將於8月中旬在註冊組網頁 http://oaa.nchu.edu.tw/zh-tw/rs-news 公告核准名單。The approved list will 

http://oaa.nchu.edu.tw/zh-tw/rs-news


be announced on the registration  website in mid-August. 


